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Dank voor de beantwoording van de schriftelijke vragen van 8 augustus.
GBLV heeft de volgende constatering en daarmee nog openstaande vraag n.a.v. 
de gegeven antwoorden:

In het antwoord van 29 augustus 2017 op de schriftelijke vragen van GBLV heeft 
WoonInvest de vraag beantwoord waarom de vrije sector huurwoningen op de 
Kersengaarde zijn overgeheveld van niet-DAEB naar DAEB. 

De vraag was echter waarom de huurprijs van de sociale huurwoningen daar met
het schokeffect van 15% verlaagd is in plaats van met mate (ong. 5%), zoals de 
rest van de sociale huurwoningen van WoonInvest. Zittende huurders worden op 
deze wijze benadeeld, aangezien die nog steeds de oude (hogere) huurprijs 
betalen. 

Graag als nog een antwoord op de gestelde vraag.

Met vriendelijke groet,

S.J. Duijvestijn-van Leusden
Raadslid GBLV/Gemeentebelangen

Gemeentebelangen Leidschendam-Voorburg


